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大家的线下实体店消费减少，更多在网上买东西。更多的预算花在网上，对于购物的体验需求也更高，

原来是可用就可以，现在是要买到自己很心动的东西。

在这样的背景下，新的电商品牌，例如Cider、 Halara确实满足了很多需求，他们能够通过大数据分析出

当下非常流行的款式，然后利用国内的供应链优势，生产出便宜流行的衣服或其他产品，获得爆发性增

长。

Everyone's offline physical store consumption has decreased, and more purchases are made online. More budgets are
spent online, and the demand for shopping experience is also higher. It used to be available, but now I have to buy
things that I am most interested in.

In this context, new e-commerce brands, such as Cider and Halara, have indeed met many needs. They can analyze
the most popular styles through big data, and then use the advantages of the domestic supply chain to produce cheap
and popular clothes. Other products have achieved explosive growth.

誰もがオフラインで実店舗で消費する量が減り、オンラインでの購入が増えています。 オンラインで
の予算が増え、ショッピング体験への需要も高まっています。以前は利用可能でしたが、今では非常
も興味のあるものを購入する必要があります。

この文脈で、サイダーやハララなどの新しいeコマースブランドは確かに多くのニーズを満たし、ビッ



グデータを通じて非常も人気のあるスタイルを分析し、国内のサプライチェーンを利用して安価で人
気のある服を生産することができます。その他製品は爆発的な成長を遂げました。
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